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I 2017 blev Rødovres nye handicappolitik vedtaget efter behandling/ forhandling 

med handicaprådet over flere omgange. Politikken indeholder også et stykke om 

at der skal måles på enkelte tiltag i politikken. Personer i forvaltningen får til 

opgave at føre dette ud i livet. 

Det er kun naturligt at handicaprådet tidligt bliver involveret i udarbejdelsen af 

tiltagene/målingen i handicappolitikken. Der er allerede taget kontakt til 

socialudvalgsformanden om dette og det kommer til behandling på det første 

handicaprådsmøde i 2018. Ønsket fra DH er at personer (forskellige efter 

interesse) fra handicaprådet kobles på de enkelte tiltag og kan tage det tilbage i 

rådet og DH, hvilket også giver mulighed for at kontakte handicapforeningerne i 

Rødovre om emnet. 

Handicaprådet er blevet styrket gennem nye medlemmer med indsigt og viden om 

mange handicapområder, ligesom der er holdt på erfaringen. Der er nu 4 år til at 

finde nye gode emner til det kommende handicapråd 2022, hvilket er nødvendigt 

for stadig at kunne udvikle forholdene for handicappede. Højt prioriteret.  

Fokus fra DHs side i 2018 vil være på børn og unge handicappedes forhold i 

Rødovre kommune. Der er afsat 5.000 på budgettet til dette og §18 midler fra 

kommunen kan søges i 2018. 

Derudover vil der ikke være store aktiviteter i DH regi, der jo er en overbygning på 

handicapforeningerne, ud over den daglige drift og samarbejde med foreningerne 

og kommunen. Der er også arbejdet i de forskellige udvalg, møder med DH og i 

handicaprådet og konferencer i løbet af året. Der er rigeligt at tage fat på. 

Så.. er der nogen der sidder og har lyst til at give en hånd med, så skal vedkomne 

være mere end velkommen. Ideer m.m. modtages også, også selv om man måske 

ikke selv kan deltage. 
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